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REFERAT 
 

 

UNGDOMSSKOLE-
BESTYRELSEN 

 

 
Mødedag og dato: Torsdag den 11. november 2021 

Starttidspunkt for møde: 18,00 – 20.00  

Sluttidspunkt for møde: 20,00 

Afbud fra: Jes og Janni 

Fraværende: Sisse 

Mødedeltagere: Mikael, Momme, Lena, Peer, John, Palle, Ulla 

 
 
1. Godkendelse af referatet fra sidste møde. 

Godkendt 
 
 
2. Siden sidst i Ungdomsskolen. 

Lena og Palle har været til dialogmøde med Børn & Skole, men der var ikke så  
relevant for USK. 
Ny skolechef Morten Lyhne Sørensen starter 1. december. 
Dagplejen begynder at låne lokaler om formiddagen i Hinnerup fritidscenter og en 
børnehave låner lokaler i Hadsten ungdomsklub. 
Der har været miljøtilsyn på Favrskovbanen og den blev godkendt uden 
bemærkninger. Der er indkøbt 6 gokarts til fritidsklubbørn. De skal i løbet af vinteren 
af motorholdene ombygges til el, for så kan vi køre flere timer end nu, da de ikke 
støjer. 
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Arbejdstilsynet har meldt sin ankomst til USK-kontoret inden for et år og der er 
indkaldt til Lokal Med-udvalgsmøde d. 25. november. Der kommer også snart en 
APV-undersøgelse igen. 
Sygemeldinger: Ulla og Mette W deltidssygemeldte. 
Der har været intern revision uden bemærkninger. 
I juleferien bliver der lavet en aktivitet på skolerne: noget med at finde en virus-nisse. 
 
 
4. Økonomistatus. 

Økonomistatus primo november og aktuelle medlemstal uddelt på mødet. 
Begge dele ser ganske gode ud. USK og klubber skal som en del af budgetforliget 
spare tilsammen kr. 1.000.000 i 2022, men det er der sparet op til. 
 
 
5. SSP indsats i InSide og Hammel. 

SSP har sat vagt på i InSide et stykke tid. Der er unge, der hænger ud, men de laver 
ikke hærværk og meget ballade. Pr. 17.11 begynder Ungdomsklubben i Hammel at 
holde åben 5 aftener om ugen i håb om at få disse unge til at komme der i stedet for. 
 
 
6. Orientering om klubtilbuddet i Hadsten. 

Der er ikke noget nyt ift. den nye klubbygning i Hadsten, så vi afventer indkaldelse af 
byggeprogramudvalget i løbet af foråret.  
Der er faktisk heller ikke nyt om evaluering ift. de lokale fritidsklubber i Hadsten. Lena 
har kontaktet Hans Vedel om dette og rykker for svar. Jes har tilvejebragt 
informationer ift. Hadsten Skoles klubtilbud som har meget dårlige lokaliteter. 
 
 
7. Eventuelt. 

Næste møde er 6. december med julefrokost. 
 
Valg til bestyrelsen: der kommer annonce i ugeavisen nogle gange og der laves et 
valgmøde i Hammel, da det er her vi mangler en forældrerepræsentant.  
Janni og Jes genopstiller som de to forældrerepræsentanter.  
John og Peer er valgt for medarbejderne og genopstiller. 
Mikael og Momme er udpeget af foreningerne: Mikael genopstiller ikke. 
Lena er udpeget af Byrådet, men vi ved jo ikke, hvem de udpeger næste gang.  
Lena er også i Frivillig-rådet og kan måske udpeges som foreningsrepræsentant. 
 


